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Eladó Családi ház, 85 m2, 641 m2 telek, Marcali
36 990 000 Ft ( ~89 352 € )

Marcaliban, kedvelt környéken eladó egy családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900261

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1970

Kilátás: Udvari

Tájolás: Délkelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: HH

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcali egyik kedvelt részén, egy saroktelken található ez a családi ház, melyet

eladásra kínálok! A 3 hálószoba által kínált lehetőségek miatt elsősorban

családosoknak, esetleg nyugdíjasoknak ajánlom. A falazata tégla, a fűtésről és a

melegvíz ellátásról gázkazán gondoskodik, minden szoba fűtött beleértve a

konyhát is. A gázkazán mellett van lehetőség fatüzelésre is. A nyílászárók

mindegyike hőszigetelt, fából készültek. A bejárati ajtó ellenben cserélendő. A

teljes aljzat betonozott, a ház alatt van egy pince is, ami belülről érhető el.

Amennyiben bővítésen gondolkodik, lehetőség van még egy szobát

hozzácsatolni a lakrészhez, egy egyszerű falbontással és ajtó beépítéssel, hiszen

a már meglévő, udvarról elérhető helyiséget is lakhatóvá lehet varázsolni. Ezen

felül található még az udvaron egy garázs is. A tető szerkezet fel lett újítva,

tehát ezzel már nem kell bajlódnia az új tulajdonosnak. A közművek viszont nem

lettek újítva, ezek még az eredetiek. 2x20A az elektromos rendszer maximális

teljesítménye. A ház jelenleg is lakható egy kisebb ráncfelvarrás után, azomban

ha nagyobb átalakításban gondolkodik az is könnyű szerrel megvalósítható,

hiszen nagyszerű lehetőségek rejlenek ebben az ingatlanban. A ház a lokációt

tekintve is előnyös. Iskola, óvoda, bolt, gyógyszertár a közelben található.Ez az

ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont egyeztetésért

kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az

Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország bármely

területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk

számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes

konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In einer beliebten Gegend von Marcali, auf einem Eckgrundstück, ist dieses

Familienhaus zu verkaufen! Aufgrund der Möglichkeiten, die die 3 Schlafzimmer

bieten, empfehle ich es vor allem für Familien oder Rentner. Die Wände sind aus

Ziegeln, die Heizung und das Warmwasser werden von einer Gastherme

versorgt, alle Räume sind beheizt, auch die Küche. Neben dem Gaskessel gibt es

auch die Möglichkeit, mit Holz zu heizen. Die Fenster und Türen sind alle isoliert

und aus Holz. Die Eingangstür muss ersetzt werden. Das gesamte Fundament ist

aus Beton, und unter dem Haus befindet sich ein Keller, der von innen

zugänglich ist. Wenn Sie an eine Erweiterung denken, ist es möglich, durch

einfaches Öffnen der Wände und Einsetzen einer Tür ein Zimmer zur Wohnfläche

hinzuzufügen, da das vorhandene Zimmer, das vom Hof aus zugänglich ist, in

ein bewohnbares Zimmer umgewandelt werden kann. Im Innenhof befindet sich

auch eine Garage. Der Dachstuhl wurde renoviert, so dass sich der neue

Eigentümer nicht darum kümmern muss. Die Stromleitungen wurden nicht

renoviert, sie sind noch die ursprünglichen. 2x20A ist die maximale Leistung der

elektrischen Anlage. Das Haus ist derzeit nach einer kleinen Renovierung

bewohnbar, aber wenn Sie an eine größere Renovierung denken, ist das leicht zu

bewerkstelligen, denn diese Immobilie hat großes Potenzial. Das Haus profitiert

auch von seiner Lage. Schule, Kindergarten, Geschäft, Apotheke in der Nähe -

eine tolle Immobilie, oder? Für nähere Informationen und zur Vereinbarung eines

Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In a popular area of Marcali, on a corner plot, this family house is for sale!

Because of the possibilities offered by the 3 bedrooms, I recommend it primarily

for families or retired people. The walls are brick, the heating and hot water is

provided by a gas boiler, all rooms are heated including the kitchen. In addition

to the gas boiler, there is also the possibility of wood-burning. The windows and

doors are all insulated and made of wood. The front door needs to be replaced.

The entire foundation is concrete, and there is a cellar under the house, which

can be accessed from the inside. If you are thinking of expanding, it is possible

to add a room to the living area by simply opening the walls and installing a

door, as the existing room, which can be accessed from the courtyard, can be

converted into a habitable room. There is also a garage in the courtyard. The

roof structure has been renovated, so the new owner will not have to worry

about it. The utilities have not been renovated, they are still the original ones.

2x20A is the maximum power of the electrical system. The house is currently

habitable after a minor refurbishment, but if you are thinking of a major

renovation, it is easy to do, as this property has great potential. The house also

benefits from its location. School, nursery, shop, pharmacy nearby.This property

is great, right? For more detailed information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager!

We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should you need

a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one for you

from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


